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Verstuurd per mail  : Griffie@haarlemmermeer.nl 

 

 

Alle fracties van de Gemeente Raad 

incl. College van B&W 

tav Deelnemers behandeling Najaarsrapportage  

 

Onderwerp : Behandeling Najaarsrapportage 2024 

Nieuwe Meer 15 december 2024 

Geachte leden van de Gemeente Raad en college, 

Naar aanleiding van mijn inspraak, afgelopen donderdag 12 december tijdens de 

behandeling van de Najaarrapportage 2024, wil ik onderstaande aanvullend toch 

nog even met u delen. Wie weet kunt u er nog iets mee/aan doen tijdens het 

vervolg, donderdag 19 december. 

Het is voor mij nog steeds onduidelijk waarom de wel overwogen en ook met de 

monumenten commissie bepaalde noodzakelijke ingrepen, aan ons buurthuis 

Rehoboth, zwaar worden beperkt door beperking van het wel beschikbare 

budget, die blijkbaar is OPGELEGD door de wethouder. Voor alle duidelijkheid 

het beoogde Buurthuis project voldoet volledig aan de doelstelling, valt ruim 

binnen het gedachtegoed van de voormalige Stichting Mainport & Groen en 

staat zeer hoog op de opgehaalde wensen kaart, zie bijlage. 

Van de buurtbewoners is 80% lid van de Buurtvereniging en zoals gemeld bij de 

inspraak maken velen gebruik van ons buurthuis; op recreatief niveau, 

verschillende activiteiten, informatief niveau, Inspraak- en informatie avonden, 

muziek bijeenkomsten, stemburo en huisvesting EHBO vereniging 

Badhoevedorp/Nieuwemeer. 

Samen met de VERGROENING en het TOEKOMSTBESTENDIG maken/behouden 

van het gemeentelijk monument, voldoet het dus ruimschoots aan het gedachte 

goed en/of doelstellingen beleid van SMG. 

Verder is zoals ik al aangaf en zoals de wethouder melde een traject gestart voor 

een Mindervaliden vissteiger. Goed plan maar  helaas op een door Rijnland niet 

toegestane/beperkte locatie, alleen de gem. bouwvergunning is al aangevraagd. 
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Deze locatie heeft geen parkeergelegenheid, heeft geen voorzieningen in de 

directe omgeving en hier is geen tot weinig sociaal toezicht. Maar belangrijker 

nog, deze is gelegen direct onder de Buitenveldert baan, de gebruikers zijn dan 

wel helaas al minder valide, maar (nog) niet allemaal doof. Aanpassen van de 

steiger voor ons Buurthuis, lijkt een voordeliger/beter plan en heeft 

voorgemelde nadelen niet. 

De wethouder meldde ook ter verantwoording van de genoemde bedragen in de 

Najaarsrapportage 2024 dat er een TRAP bij de Oude Haagseweg is gerealiseerd 

van de SMG gelden, HOE dan? Wie heeft hiermee ingestemd ? 

De vervanging van de Oude Haagse brug is een miljoenen project van Schiphol 

en de Vervoersregio, dit is ruim binnen budget gebleven (misschien door deze 

vreemde manier van aanvullende financiering?). Maar misschien nog 

belangrijker, deze trap staat NIET op de SMG wensen kaart voor besteding SMG 

gelden, heeft totaal geen functie en gaat niet gebruikt worden door inwoners 

van Nieuwe Meer. Hopelijk gaat niemand deze trap ook gebruiken, omdat deze 

van/naar een wandelpad langs de Driving Range (oefenafslag terrein) loopt. 

Zonder enige afscherming, dus levensgevaarlijk door afzwaaiende golfballen. 

De organisatie verantwoordelijk voor de langslopende wandelroute, overweegt 

een aanpassing; bijvoorbeeld bovenlangs via het fietspad, zoals al jaren 

plaatsvind.  

Dit laatste, is mij te kennen gegeven, nav mijn melding aan hen, over   

voorgenoemd gevaar. 

Wat ik tijdens de inspraak in uw raad al probeerde aan te geven. Hoe kan een 

wel overwogen en in samenspraak met de monumenten commissie 

onderbouwde NOODZAKELIJKE VERBOUWING van ons Buurthuis Rehoboth,  

ZO ONTERECHT WORDEN AFGEKNEPEN?  

Wij moeten nu kiezen tussen temperatuur isolatie of geluidsisolatie, wel of 

geen mindervaliden toegankelijkheid incl. aangepast toilet, wel of geen 

zonnepanelen/warmtepomp. Daarnaast lopen wij een onacceptabel risico als 

er onverwacht kosten te voorschijn komen/budget overschrijding (niet 

ondenkelijk bij een oud gebouw, zeg maar ons gemeentehuisje). Dit zal het 

failliet van de Buurtvereniging kunnen betekenen. Uit Weteringbrug begreep ik 

dat Stichting Maatvast momenteel niet zit te wachten op uitbreiding van hun 

buurthuis-portefeuille, dit door ongunstig gemeentelijke financiële 

voorwaarden. 
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Aanvullend op voorgaande blijkt dat door de keuze van benaming (Subsidie) voor 

de betaling van onze SMG gelden, veel andere; bijvoorbeeld provinciale 

subsidies onmogelijk worden, kan dit niet worden aangepast? 

Daarbij opgeteld dat er voor 2026 nog eens € 226000 , dus samen net de helft 

van het totale SMG budget gepland staat, is het bij ons volledig onduidelijk 

waarom het aangevraagde en aangetoond noodzakelijke budget zo desastreus 

wordt  afgeknepen? 

Velen van u maakte zich tijdens deel 1 van de vergadering over de 

Najaarsrapportage 2024 al druk over het grote bedrag van € 24 milj. niet besteed 

budget, ik begin te begrijpen waardoor dit komt en laten velen van u het hier nu 

niet mee eens zijn. 

Ik ben benieuwd, naar uw, hopelijk voor Nieuwe Meer gunstige actie(s), in deze. 

 

Bij voorbaat hartelijk dank, 

Hoogachtend,  

 

 

E. Hoogenboom 

mede namens vele bewoners en gebruikers van Buurthuis Rehoboth 

 

PS ik hoop niet dat met het “Ravijnjaar” in het vooruitzicht, ons vertrouwen in 

u als gemeenteraad en onze SMG gelden worden wegspoelt ���� 

 

 

Cc Bestuur Buurtvereniging Nieuwe Meer. 

 Erik Doornbos – DeN advocaten 

 

Bijlage : Bij inwoners opgehaald wenskaart ter besteding SMG gelden 



Bovenlandjes De Nieuwe Meer  Overzicht wensen  

 

  

om te vormen weiland 

om te vormen weiland, particulier eigendom 

nieuwe wandelroute met bruggetje 
 (tracé indicatief) 

boomgaard 

moestuin / pluktuin 

ecologische verbinding 

mozaïektegelroute 

botenhelling 

Struweel/hakhoutbosje 

(knot)bomenrij 

zitgelegenheid 

sportvoorzieningen 

hondenlosloopgebied 

rolstoeltoegankelijke vissteiger 

insekten/wormenhotel 

artistieke bank 

dorpshuis met informatie/educatie 

speelvoorzieningen 

voedselbos 

hoogzit 

Dorpshuis Rehoboth 




